
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-08-24, § 5 

 

 Tid Tisdagen den 24 augusti 2010 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 1 september 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordföranden 

Martin Michel (MP), vice ordföranden 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård(S) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgöranden  

Victor Wennerholm (M)   Tjänstgöranden 

Carina Klevenvall (M)   Tjänstgöranden 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristoffer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP)   Tjänstgöranden 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S)   Tjänstgöranden 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V)   Tjänstgöranden 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lennart Jansson (M), Camilla Lindberg (M), 

Luke Cook (M),Per Altenberg (FP), Rana Carlstedt (S) Mattias Ericson (V) samt 

ersättaren Helene Lilja (S) 

 

 
Tjänstemän 

 Tf förvaltningschef Hans Pettersson, biträdande förvaltningschefen Thomas Perslund 

och nämndsekreteraren Eva Olofsson. Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger och 

Per Magnius samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln. Personalföreträdarna Rolf Bodin 

och Lillemor Öhman närvarade §§1-13 

 



  

 § 5 

Projekt Samverkanscentralen. Markanvisning av Kristinebergs 

slott 11 m.fl. till fastighetsnämnden. Inriktningsbeslut för fortsatt 

planering. Startpromemoria för planläggning av 

Samverkanscentral och kontorsbebyggelse i stadsdelen 

Kristineberg. Inriktningsbeslut för lokalisering  
Dnr FN 5.2-077/2010 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner fortsatt planering av Samverkanscentralen och 

 kontor inom Kristinebergs slott 11 m.fl. och ger fastighetskontoret i uppdrag att 

 fortsätta planering upp till 25 mnkr (inriktningsbeslut) 

 

 

 

2 Fastighetsnämnden hemställer hos kommunfullmäktige att godkänna förslaget 

 till fortsatt planering fram till genomförandebeslut 

3 Fastighetsnämnden hemställer hos stadsbyggnadsnämnden om detaljplan för 

 Samverkanscentral och kontor inom Kristinebergs slott 11 m.fl. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets, exploateringskontorets, stadsbyggnadskontorets och 

trafikkontorets gemensamma tjänsteutlåtande från 1 juli 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut 

1)   Ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), vice ordföranden 

 Martin Michel (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) föreslår att ärendet avgörs vid 

 dagens sammanträde.  

 

2)  Maj-Len Eklund (V) föreslår att ärendet återremitteras enligt följande:  

 

 1 Fastighetsnämnden beslutar att i första hand återremittera kontorets förslag  

 2  Uppdra åt kontoret att utreda en lämplig plats i ytterstaden för denna 

 verksamhet samt i övrigt anföra följande: 

 

 Varför ska all offentlig verksamhet lokaliseras till innerstan? När den 

 moderatledda alliansen lagt ner alla stadsdelsnämnder så blir det så. Vi ser gärna 

 att mer av offentlig verksamhet kan förläggas i ytterstan. Vi ställer oss också 

 frågande till hur klokt är det att samla alla stadens viktiga säkerhetsfunktioner i 

en  byggnad? Hur går säkerhetstänkandet i dessa avseenden? Vilka ytterligare hot 

 kan man tänka sig på såväl kort som lång sikt? 

 

  Storskaligt och centraliserat kan ge vissa kortsiktiga ekonomiska fördelar. Men 

 vilka fördelar kan det ge i andra avseenden?  Har alla säkerhetsaspekter 

 utvärderats?  

 



  

Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Kristina Alvendal (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde.  

 

Maj-Len Eklund (V) deltar inte i följande beslut. 

 

Därefter framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

Reservation 

Maj-Len Eklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag om 

återremiss. 

 

 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP), Bengt Sandberg 

m.fl.(S) och Maj-Len Eklund (V) enligt följande: 

 

 Vi hade gärna sett att denna verksamhet liksom annan offentligfinansierad 

 verksamhet förläggs till ytterstaden.  

 

  Vi ställer oss också frågande till hur klokt är det att samla alla stadens viktiga 

 säkerhetsfunktioner i en byggnad och på en plats i en tid av ökande 

 internationella påtryckningar och befarade hot? Hur går säkerhetstänkandet i 

detta  avseende? Vilka hot kan man tänka sig på såväl kort som lång sikt kan 

 uppkomma? Storskaligt och centraliserat kan ge vissa ekonomiska fördelar. Men 

 vilka fördelar ger det i andra avseenden?  Har alla säkerhetsaspekter utvärderats?  

 

Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP), Bengt 

Sandbergs m.fl.(S) och Maj-Len Eklunds (V) särskilda uttalande.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


